
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dn.21.05.2021 r w trybie zdalnym. 

Obecni Radni: 

Anna Olejniczak-Siara 

Wojciech Żółtowski 

Wojciech Sancewicz 

Paweł Dziekański 

 

Goście: 

Dyrektor CKIO Mariusz Płoszaj-Mazurek 

Skarbnik miasta Agnieszka Czarnecka 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie kworum oraz wyświetlenie formuły RODO. 
2. Przesunięcie przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia KR z uwagi na zbyt krótki 

czas zapoznania się z nim. W głosowaniu oddano 3 głosy za przesunięciem, 1głos 
wstrzymujący się, nie było głosów przeciw. 

3. Przewodniczący KR poprosił o zabranie głosu dyrektora CKIO celem przedstawienia 
działalności MOK. 

Pan Płoszaj-Mazurek oświadczył, iż na stanowisku dyrektora CKIO jest dopiero od 10 
miesięcy. We wrześniu 2020 r zapoznał się z działalnością jednostki. Z kolei w październiku 
2020r. trwały przygotowania do podjęcia właściwej działalności.  

Z powodu ogłoszenia pandemii działalność ośrodka kultury została zawieszona. W dn. 
21.05.2021 MOK wznawia normalną działalność z pewnymi ograniczeniami.  

Podczas pandemii aktywność ośrodka kultury była połowiczna. Pracownicy pracowali w trybie 
hybrydowym, za wyjątkiem pracowników technicznych. Pracowano w trybie on-line, zaś 
przedstawienia teatralne były realizowane na zdalnych platformach. Zintensyfikowano 
działania filmowe, takie jak reportaże, sztuki teatralne itp. Zainicjowano nową strategię „Dom 
Kultury Plus”.  

Radny Wojciech Żółtowski zwrócił uwagę, aby zająć się tylko rokiem 2020. Na koniec roku 
2019 fundusz jednostki podległej panu dyrektorowi miał ujemny bilans w wysokości 90.000 zł. 
Z kolei na koniec roku 2020 bilans jednostki zamknął się na plusie w wysokości 54.000 zł. 
Dodatni bilans wynika, między innymi, z faktu, iż w drugiej połowie 2020 r. zaoszczędzono 
znaczące kwoty. Z powodu pandemii zawieszono większe imprezy, co skutkowało sporymi 
oszczędnościami.  

Aby zapewnić zajęcie pracownikom technicznym, podjęto w pałacyku drobne remonty i 
naprawy.  

W 2020 r odbyły się, miedzy innymi, „Otwarte Ogrody”, kilka wystaw, które zostały 
sfotografowane i wystawione w podkowiańskich sklepach, a także kilka koncertów.  



Radny Wojciech Żółtowski zadał pytanie Pani skarbnik dotyczące sprawozdawczości 
finansowej ośrodka kultury. Pani Czarnecka stwierdziła, że sprawozdawczość jest kwartalna i 
półroczna.  

Radny Wojciech Sancewicz zapytał, w jakim procencie dociera do odbiorców działalność on-
line. Pan dyrektor stwierdził, że bardzo słabo docierają do dzieci i młodzieży.  

Przewodniczący Paweł Dziekański zadał pytanie dotyczące dotacji celowej w wysokości 
10.000 zł, a radny Wojciech Sancewicz zapytał o stan przygotowania ośrodka kultury po 
wyjściu z pandemii. Pan Płoszaj-Mazurek wyjaśnił, że wspomniana kwota była wkładem 
własnym do projektu w którym uczestniczyło CKIO. Co do planów obecnych to już w czerwcu 
rusza kino plenerowe, będą organizowane koncerty, zabawy integracyjne.  

Komisja w dalszej części posiedzenia zajęła się wydatkami Miasta Podkowa Leśna. 
Przewodniczący Paweł Dziekański zapytał na jakie cele przeznaczone były dotacje w 
wysokości 4.500 zł i 5.000 zł związanymi z kościołem i zgromadzeniem sióstr Św. Teresy. Pani 
skarbnik wyjaśniła, że chodzi o koncerty w kościele, natomiast siostry pomagały przy 
organizacji otwartych ogrodów.  

Radny Wojciech Żółtowski spytał o gospodarkę nieruchomościami i związane z tym 
zmniejszone wydatki w porównaniu do planów. Pani Czarnecka poinformowała, że wydatki 
związane są z modernizacją budynków komunalnych, które w części budynku komunalnego 
„Hel” nie zostały wydatkowane z uwagi na przedłużające się uzgodnienia z MKZ. 

Następnie wywiązała się dyskusja dotycząca terminu następnego spotkania. 

 

4.Sprawy różne: brak. 

5.Wolne wnioski: brak. 

6.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Sporządził i podpisał 

Paweł Dziekański – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 


